
Title (en)
Panel for repeatedly positioning, fixing and release of non-selfadhesive sheets.

Title (de)
Tafel zum wiederholbaren Positionieren , Fixieren und Wiederablösen von nicht selbstklebenden Flächengebilden.

Title (fr)
Panneau pour le positionnement, la fixation et le détachement répétitif de feuilles non-autoadhésives.

Publication
EP 0632423 A2 19950104 (DE)

Application
EP 94109803 A 19940624

Priority
DE 4322134 A 19930702

Abstract (en)
The invention relates to a panel for repeatedly positioning, fixing and releasing non-self-adhesive sheets, the panel comprising a substrate
provided with a pressure-sensitive adhesive coating which is not permanently self-adhesive. The pressure-sensitive adhesive coating which is not
permanently self-adhesive preferably comprises hemispherical adhesive spots which are applied to the substrate in the form of a grid and the base
of which is bonded to the substrate and the surface of which is directed towards the non-self-adhesive sheets. Suitable in particular as a coating
material are hot-melt adhesives applied without a backing system and adhesive dispersions of high solids content. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Tafel zum wiederholbaren Positionieren, Fixieren und Wiederablösen von nicht selbstklebenden Flächengebilden,
wobei die Tafel ein mit einer nicht permanent selbstklebenden Haftklebstoff-Beschichtung versehenes Substrat beinhaltet. Die nicht permanent
selbstklebende Haftklebstoff-Beschichtung besteht vorzugsweise aus rasterförmig auf das Substrat aufgetragenen, kalottenförmigen
Haftstellen, deren Basis mit dem Substrat verbunden ist und deren Oberfläche zu den nicht selbstklebenden Flächengebilden gerichtet ist.
Als Beschichtungsmaterial eignen sich insbesondere ohne Trägersystem aufgetragene Schmelzkleber und Klebstoff-Dispersionen mit hohem
Feststoffgehalt. <IMAGE>
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